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در مجمع عمومى عادى ساليانه شركت دوده صنعتى پارس مطرح شد:

صادرات اولويت اول تأمين بودجه سال مالى 95 
جلســه مجمع عمومى عادى ساليانه شــركت دوده صنعتى پارس ( سهامى عام ) رأس ساعت 
9:00 روز چهارشنبه مورخ 95,02,29 درمحل هتل بزرگ تهران با حضور بيش از 83 درصد 
سهامداران برگزار شد. تركيب هيات رئيسه مجمع با حضور آقاى مهدى رستم پور به عنوان 
رئيس مجمع و نظارت آقاى عدلى و خانم رستمى پور و به دبيرى آقاى دولتى زاده تشكيل شد. 
همچنين نماينده سازمان بورس سركار خانم شفيع زاده و نماينده موسسه حسابرسى نيز در 
جلســه حضور داشتند.  مجمع پس از استماع گزارش هيات مديره توسط جناب آقاى دولتى 

زاده و گزارش بازرس قانونى تصميمات ذيل را اتخاذ نمود.
1- تصويب صورتهاى مالى منتهى به سال مالى 1394,12,29

2- تقسيم 50 ريال به عنوان سود نقدى به ازاى هر سهم
3- انتخاب موسســه حسابرســى آئين محاســبان امين به عنوان حســابرس و بازرس قانونى 

شركت 
4- انتخاب روزنامه اطلاعات به عنوان روزنامه كثير الانتشار

پيام مديرعامل
سهامداران گرامى:

با ســلام عرض خير مقدم بــه حضار محترم در 
مجمــع عمومى ســاليانه شــركت دوده صنعتى 
پــارس، افتخــار دارم كــه خلاصــه فعاليتهاى 
يكساله شركت را كه حاصل همكارى و همدلى 
و تلاش صادقانه تمامى همكارانم مى باشد به 
استحضار برسانم. ، صنعت دوده يا كربن بلاك 
در ســال 94 شــاهدتوليد حدود 77000 تن 
محصول ( 52 درصد ظرفيت اسمى كارخانجات 
كربن بلاك كشور) توسط چهار شركت فعال در 
ايــن زمينه بوده كه علاوه بــر آن حدود 2000 
تن محصــول دوده در گريدهــاى مورد مصرف 
صنعت لاستيك از كشورهاى چين و هند وارد 
گرديــده كه عمدتا مشــابه توليــد داخل بوده 
است. شــركت دوده صنعتى پارس در شرايط 
بسيار رقابتى در سال 94 با توليد 19043 تن 
محصول توانست به عنوان دومين توليدكننده 

دوده در كشور باشد.

دستاوردهاى عمده سال 94
1ـ افزايش مقدار فروش نســبت به توليد به 
ميزان 6درصد و كاهش سطح موجوديهاى انبار

2ـ حفظ ســطح رضايتمندى مشتريان در حدود 
90 درصد از طريــق ارائه محصولات باكيفيت 
مطلوب و بسته بندى متناسب و پاسخ سريع به 

نيازهاى آنان
3ـ بهينه سازى شاخص هاى مصرف حامل هاي 5 

درصد انرژى به ميزان 5
4ـ  بهينه ســازى مصــرف مواد اوليــه و بهبود 
4درصد بــه ميــزان 7 (yield) راندمان توليد 

 P-TYPE براى
5ـ  توليــد محصول جديد رفــع نيازهاى برخى 

شركتهاى قطعه سازى حساس
6ـ بازســازى تعداد زيادى از تجهيزات مهم خط 
توليد توســط كاركنان شــركت بــراى تداوم و 

استمرار توليد ( 23 پروژه بهبود)
7ـ بومى ســازى و ساخت اقلام مهم وارداتى از 

طريق شركتهاى داخلى

چالش هاى اساسى شركت در سال جارى
1ـ كمبود نقدينگى و سرمايه در گردش

2ـ عدم تناسب عرضه و تقاضاى دوده و رقابت 
شديد از سوى توليدكنندگان داخلى

3ـ عدم توازن قيمت تمام شــده مواد اوليه با 
نرخ فروش محصول در بازار

4ـ افزايش بهاى حامل هاى انرژى
5ـ پاييــن بودن تعرفــه واردات دوده عليرغم 

توليد مازاد داخلى

استراتژى شركت در سال 95
افزايش توليد و فروش محصولات در بازارهاى 
داخلى و بالاخص صادراتى، ارتقاء سهم بازار از 
طريق كنترل قيمت تمام شده، تعامل با مصرف 
كنندگان و ذينفعان تداوم سوددهى شركت با 
كاهش بيشتر در هزينه ها و انجام پروژه هاى 
بهبود مى باشد. در خاتمه اميدوارم با استعانت 
از درگاه ايــزد منان و با تلاش و همت كاركنان 
شركت اهداف و برنامه هاى سال جارى نيز به 
سرانجام برسد و در اين راه كماكان از حمايت و 
راهنمايى هاى سهامداران محترم نيز برخوردار 

گرديم. 

با اشاره به حمايت بانك شهر از ايجاد زيرساخت هاي شهري گفت: 
حمايت هاي اين بانك بس��ياري از اقدامات عمراني به جامانده 
از گذش��ته را به س��رانجام رس��اند. به گزارش مركز ارتباطات و 
روابط عمومي بانك شهر، مهدي صادقي شاهداني، دبير همايش 
بين المللي اقتصاد شهري با اشاره به برگزاري اين همايش براي 
نخستين بار و با حضور صاحبنظران داخلي و خارجي گفت: اين 

همايش در محورهاي مختلف و نشس��ت هاي تخصصي برگزار 
مي ش��ود و متخصصان در حوزه ش��هر هوشمند، محيط زيست و 
نقش درآمدهاي پايدار در مديريت ش��هري، تبادل نظر خواهند 
كرد. وي با تاكيد بر اهميت برگزاري اين همايش، افزود: نتايج و 
دستاوردهاي همايش بين المللي اقتصاد شهري، تاثير بسزايي در 
حوزه اقتصاد شهري خواهد داشت و راهکارهاي مهمي در زمينه 

ايجاد درآمد پايدار، نهادينه كردن شهر هوشمند و توجه به حوزه 
محيط زيس��ت را در آينده رقم مي زند. صادقي ش��اهداني اظهار 
كرد: با توجه به اهميت ايجاد درآمدهاي پايدار براي شهرداري ها، 
اميدواري��م ك��ه برگزاري اين هماي��ش، قدم مثبتي در اين زمينه 
باش��د تا مديريت ش��هري در ارائه خدمات بهتر به ش��هروندان، 

موفق تر عمل كند.

نقش موثر بانک شهر در ايجاد زيرساخت هاي شهري

بانکداري

تخصيص به موقع منابع 
عاملي مهم در رونق اقتصادي

معاون پشتيباني بانك مهر اقتصاد در بازديد 
از شعب استان كردستان تخصيص درست 
و ب��ه موق��ع منابع را عامل��ي مهم در رونق 
اقتص��ادي عنوان كرد.به گ��زارش روابط 
عمومي بانك مهر اقتصاد استان كردستان، 
محمد اكبري – معاون پش��تيباني بانك - 
در اين بازديد، در ش��وراي مديران اس��تان 
با تاكيد بر موفقيت هاي اس��تان كردستان 
در س��ال گذش��ته، كاركنان را اصلي ترين 
عامل اين موفقيت دانست و اظهار داشت: 
موفقيتي كه امروز ش��اهد آن هستيم حسن 
تدبي��ر مدي��ران و تلاش كاركنان بانك در 
استان مي باشد.معاون پشتيباني مهندسي 
بان��ك تصريح كرد: حف��ظ جايگاه كنوني 
بان��ك مهر اقتصاد اس��تان كردس��تان در 
كش��ور بس��يار مهم و دش��وار است كه بايد 
در اولويت كاري مديران و كاركنان استان 
قرار گيرد.وي در بخش ديگري از سخنان 
خود بازدهي دارايي ها را دغدغه بنگاه هاي 
اقتصادي دانس��ت و تاكي��د كرد: هر بنگاه 
اقتص��ادي بايد در تلاش باش��د تا بازدهي 
دارايي ها يا همان بهره وري خود را افزايش 
دهد كه امروز بانك مهر اقتصاد در اس��تان 
كردستان توانسته اين مهم را محقق كند.

اكبري اقتصاد كشور را بانك محور دانست 
و تصريح كرد: بانك ها نقش بسيار مهمي در 
اقتصاد دارند لذا در چنين شرايطي چنانچه 
تخصي��ص مناب��ع ب��ه درس��تي و به موقع 
صورت گيرد مي توان شاهد رونق اقتصادي 
در منطق��ه بود.اكبري افزود: تخصيص به 
موق��ع منابع مي تواند يك بنگاه كوچك در 
حال ورشکس��تگي را از بحران خارج نمايد 
كه خوش��بختانه بانك مهر اقتصاد با ورود 
ب��ه مقول��ه اقتصاد مقاومت��ي و حمايت از 
 بنگاه ها و صنايع كوچك و تبديلي گام هاي 

ارزنده اي برداشته است.

اخبار

عضو ش��ورای عالی بورس، ادغام بانك ها را 
تنه��ا راه نجات صنعت بانکداری در ش��رايط 
رك��ود فعل��ی عن��وان ك��رد و گف��ت: صنعت 
بانکداری در ميان مدت به واسطه مشکلات 
خود، س��ود كمتری را برای س��هامداران خود 

محقق خواهد ساخت.
به گزارش اخبار بانك،حس��ين عبده تبريزی 
عضو شورای عالی بورس در گفت وگو با فارس 
در برابر اين پرسش كه چه زمانی بازار سهام از 
رخوت و شرايط خنثی خارج خواهد شد؛ گفت: 
نمی توانم روند پيش رو را پيش بينی كنم، چون 
اطلاع��ات جديدی از رخدادهای درونی بازار 
ندارم و در بازار نيستم، اما با اين همه همچنان 

روند هاي عمومی را پيگيری می كنم.
وی درباره ايده اخذ ماليات از معاملات كوتاه 
مدت نگر )نوس��ان گيری( گفت: چون س��فته 
بازی بس��يار بالا اس��ت و ش��ايد هنوز صلاح 
بر اين باش��د كه اين ايده مورد بررس��ی قرار 
گيرد، ولی بايد وقت مناس��ب آن را پيدا كرد 
و به نظر مي رس��د در ش��رايط خوب بازار اخذ 
اين ماليات از معاملات نوس��انگيری كمتر از 
س��ه ماه ، ش��ايد كمی به بازار س��هام كمك 
كند كه به س��مت س��رمايه گذاری هاي بلند 
مدت حريان پيدا كند. دبير كل اس��بق بورس 
تهران با اش��اره به وضعيت صنعت بانکداری 
گف��ت: در بازار س��رمايه اي��ران ناگزيريم كه 
بس��يار فراتر از گزارش ها و صورت هاي مالی 

ش��ركت ها حركت كنيم و سطح تحليل هاي 
خود را افزايش دهيم. وی با بيان اينکه عملکرد 
ضعيف بانکها تنها ناشی از اقتصاد كلان كشور 
نيس��ت، عنوان كرد: اين نگرانی وجود داد كه 
هنوز نمی دانيم تا چه ميزان بايد به ارقام اعلام 
شده ترازنامه ای از سوی بانك ها اعتماد و اتکا 
كرد. به گفته اين استاد دانشگاه لحاظ كردن 
وج��ه التزام در س��ود بانك ه��ا و عدم دريافت 
ذخيره مش��کلی اس��ت كه در ح��ال حاضر از 

س��وی بانك ه��ا اعمال و هي��چ ايرادی نيز به 
آن وارد نم��ی ش��ود. عبده تبري��زی برخی از 
ارقام اعلامی از سوی بانك ها را نگران كننده 
دانست و دارايی هاي فيزيکی بانك ها را مورد 
اشاره قرار دادو گفت:صنعت بانکداری در ميان 
مدت به واسطه مشکلات خود، سود كمتری را 
برای سهامداران خود محقق خواهد كرد. رفع 
مش��کلات صنعت بانکداری در گرو افزايش 
س��رعت كنترل بانك مركزی بر اين صنعت 

اس��ت و در اين ميان تنها موضوع روش��ن در 
نظام بانکی را كه از امکان توس��عه برخوردار 
اس��ت، پايين بودن مجموع اعتبارات اعطايی 

آن است كه مي تواند توسعه يابد.
مش��اور مديري��ت و تأمي��ن مال��ی وزير راه و 
شهرس��ازی با انتقاد از پرداخت نرخ هاي بالا 
برای س��پرده هاي س��رمايه گذاران از س��وی 
برخی از بانك و موسس��ات مالی و اعتباری، 
از اين اقدام به عنوان عاملی نام برد كه سبب 

ش��ده اس��ت، تا ديگر بانك ها ني��ز مجبور به 
پرداخ��ت چنين نرخ هايی به س��پرده گذاران 
خود ش��وند. وی با بيان اينکه در حال حاضر 
بهترين بانك هاي ايران توان پرداخت س��ود 
هاي��ی ب��ا ن��رخ 2٠ درصد را ندارن��د، از ادغام 
بانك ها در جهت تجديد ساختار صنعت بانکی 
و كاهش نرخ س��ود بانکی به عنوان راه حل 
هايی نام برد كه صنعت بانکداری كشور ناگزير 

به اجرای آن است.

عضو شورای عالی بورس عنوان کرد

ادغام بانک ها، تنها راه نجات صنعت بانکداری


